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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti vagyon kezeléséért 
felelős) 

Az interpelláció címe: "Miért akarnak bezáratni egy kulcsfontosságú kórházat egy pusztító 
járvány idején, Habony Árpád haverjai és üzletfelei kedvéért?" 

„A kórház legyen mindenekelőtt menedékhely a szegény betegek számára.” 

Wahrmann Mór, az első zsidó országgyűlési képviselő ezekkel a szavakkal nyitotta meg 1889-
ben a Szabolcs utcai kórházat. Most, 132 évvel később azt a kérdést kell feltenni, hogy milyen 
embertelen kormány az, amelyik egy világjárvány csúcsán egy kórházat akar felszámolni 
gyanús üzletemberek profitérdekei miatt? Egy olyan kórházat akarnak most bezáratni, amely
a legelesettebbek: a szegény, beteg, öreg, hajléktalan emberek utolsó mentsvára.

A kórházat 8 évvel ezelőtt újították fel és alakították ki a speciális igényeknek megfelelően.

Az épületben 50 ágyas krónikus belgyógyászati és 23 ágyas ápolási osztály, valamint 20 ágyas 
lábadozórészleg kapott helyet. A kórház 65 dolgozója több mint 1000 hajléktalan embernek 
nyújt segítséget évente.

Az kórházban 21. századi felszereltségű kórtermek vannak, a BMSZKI teljes egészében 
akadálymentesre alakította ki, úgy, hogy a mozgásukban korlátozott, kerekesszékes 
hajléktalan embereket is tudja fogadni az intézmény (ilyen figyelmesen akadálymentesített és 
felszerelt kórház egyáltalán nincs az országban). Az épület 3 db mozgássérültek számára is 
használható lifttel rendelkezik. 

Az orvosi/ápolói pihenőkről, speciális, kerekesszékkel is használható vizesblokkokról, egyéb 
helyiségekről nem is szólva; mindegyik egy jó színvonalú kórházi működésre lett kialakítva 
2013-ban. Az épületben egy kisebb konferenciaterem is található, mely korábban az orvosok, 
jelenleg a szociális munkások továbbképzési helyszíne. Az intézmény számos budapesti 



közkórház közismert színvonalát messze meghaladja. Ezért is elfogadhatatlan, hogy ebből az 
épületből akarnak egy irodaházat kialakítani!

Mindezt azért, hogy felszabadíthassák az oda költöztetendő OGYÉI értékes, jelenlegi 
székházát, amit az elmúlt években áron alul Habony Árpádhoz közeli vállalkozók kezére 
játszottak át.

A Szabolcs utcai kórház, a főváros egyedülálló intézménye nagymértékben hozzájárult ahhoz, 
hogy a hajléktalan emberek körében a koronavírus-járvány alatt nem alakult ki gócpont. 
Most, a drámai harmadik hullám idején az intézmény fokozottan segíti a kórházi kapacitások 
fenntartását azzal, hogy a koronavírus-fertőzött hajléktalan emberek lábadozását segíti, 
utókezelését végzi itt el. Hasonló tevékenységet csak Iványi Gábor lelkész – a kormány által 
szintén üldözött – Oltalom Karitatív Egyesülete lát el. 

A képviselő urak és hölgyek bizonyára nincsenek ismeretében, hogy ha valaki fedél nélkül 
kényszerül élni, akkor fertőző betegséggel nem fog tudni bemenni a hajléktalan emberek 
számára fenntartott éjjeli szállásokra – aki a hajléktalan kórházból kiteszi a betegeket, az az 
utcára dobja ezeket az embereket! 

A kormány lépésével rengeteg kiszolgáltatott ember ellátását sodorja veszélybe, és újabb 
terheket ró az így is az összeomlás szélén álló egészségügyi intézményekre. 

Tehát összegezve: a Fidesz-kormány a járvány tetőpontján bezáratna egy kórházat és 
kizsuppolná a - pluszfeladatai mellett bizonyára nem egy költözésről álmodozó - 
Gyógyszerészeti Intézetet is csak azért, hogy a Habony-haverok realizálhassák a korrupt 
módon előálló extraprofitjukat.

Kérem válaszoljon: mégis miért mondták fel a kórház bérleti szerződését, hogy inkább 
irodaházat alakítsanak ki a legelesettebbek ellátását vállaló intézményből? 
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